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رئیسجمهور در گفتوگوی زنده تلویزیونی با مردم: اشتغال مهمترین مساله کشور است

رئیسجمهور دیشب در گفتوگوی زنده تلویزیونی با مردم در خصوص مهمترین مسائل داخلی، منطقهای و بینالمللی

صحبت کرد.

رئیسجمهور دیشب در گفتوگوی زنده تلویزیونی با مردم در خصوص مهمترین مسائل داخلی، منطقهای و بینالمللی صحبت
کرد.

حسن روحانی در این گفتوگو در پاسخ به سوالی درباره افزایش بیکاری در کشور گفت: مساله اشتغال، مهمترین مساله کشور
است و بیکاری میتواند معضل بسیار بزرگی برای جامعه و کشور باشد.

وی وجود جوانان بیکار در خانواده را بسیار نگرانکننده دانست و گفت: برای همه ما حیاتی است که در زمینه اشتغال، کار جدی
انجام دهیم.

روحانی، برنامهریزی برای ایجاد اشتغال را یکی از مسائلی خواند که از آغاز به کار دولت تا کنون همواره مورد توجه اعضای کابینه
بوده است، افزود: در دو سال گذشته آمار نسبتا مناسبی در زمینه اشتغال وجود دارد، با اینحال رقم بیکاری نیز افزایش یافته

است.

وی افزود: از تابستان سال قبل تا تابستان امسال، نزدیک به 700هزار شغل ایجاد شده است که رقم بسیار بالایی است اما در
عین حال، بیکاران قبلی وجود دارند و بیکاران جدید هم به آنها اضافه میشوند و به همین دلیل، ایجاد اشتغال هنوز با تقاضای

شغل فاصله دارد.

رئیسجمهور گفت: برای حل معضل بیکاری همه باید دست به دست هم دهند و یکی از راههای ایجاد شغل، جذب سرمایه
است.

روحانی، یکی از بسترهای ایجاد شغل را فضای مجازی خواند و گفت: سختگیریها در مورد شبکههای اجتماعی را باید کم کنیم
زیرا بسیاری از اشتغالها در همین بستر شکل میگیرد. وی افزود: اگر کسی در بحث جذب سرمایه اخلال کند به موضوع

اشتغالزایی صدمه زده است و همه باید در این زمینه همکاری کنند.

رئیسجمهور تاکید کرد: حرکت در مسیر اشتغالزایی، خوشحالکننده اما افزایش بیکاری، نگرانکننده است.

ادامه رشد اقتصادی قطعی است

روحانی در پاسخ به سوال دیگری درباره نظر برخی کارشناسان مبنی بر اینکه نرخ رشد اقتصادی اعلام شده از سوی دولت با
وضعیت کشور همخوان نیست، اظهار کرد: رشد اقتصادی را مرکز آمار و بانک مرکزی اعلام میکنند.

رئیسجمهور گفت: ما امسال رشد تولیدات نفتی، گازی و میعانات را داشتیم و در بحث کشاورزی هم رشد داشتیم. وی با بیان
اینکه در سال جاری حدود 17 هزار واحد صنعتی کوچک و متوسط، از تسهیلات بانکی استفاده کردهاند، افزود: همه این موارد
نشاندهنده رشد اقتصادی است و رشد 6 ماهه اول امسال نسبت به 6 ماهه سال قبل، به گفته بانک مرکزی، 7/4و به گفته

مرکز آمار، 6/4 است.

رئیسجمهور گفت: کشاورزان، رشد اقتصادی را در بخش مربوط به خود احساس میکنند و در زمینه گردشگری هم این رشد
قابل لمس است. وی افزود: در بخش تولیدات صنعتی هم رشد خوبی داشتیم.

روحانی با اشاره به برخی اظهارات مبنی بر اینکه رشد اقتصادی، مرهون نفت است افزود: باید از این افراد پرسید که رشد تولید
نفت مرهون کیست. این موضوع حاصل تلاش مهندسان و نیروهای صنعت نفت است و برای اینکه پس از برجام، چاههایی

که بسته شده بودند به سطح تولید قبل برگردند حدود یک میلیارد دلار هزینه کردهایم.
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وی افزود: با محاسباتی که ما کردهایم ادامه رشد اقتصادی قطعی است و باید تلاش کنیم که این رشد، در سال آینده مناسب
باشد.

قیمت ارز متعادل خواهد شد

روحانی به فراز و نشیبهای قیمت ارز نیز اشاره کرد و گفت: مردم ما مطمئن باشند که قیمت ارز به سمت افزایش نخواهد
رفت.

وی درباره برخی شائبهها مبنی بر اینکه افزایش نرخ ارز از سوی دولت صورت گرفته است، افزود: اصلا اینطور نیست. قیمت
دلار در ماههای اخیر رشد داشته و در کشور ما نیز همینطور است.

رئیس جمهور تاکید کرد: نرخ ارز قطعا متعادل خواهد شد و افزایش این چند روزه قطعا باز خواهد گشت.

رئیسجمهور در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به اینکه 27 دیماه به یکسالگی اجرای برجام میرسیم، گفت: ما بخشی از
تعهداتمان را در فردو در 27 دیماه و در یکسالگی برجام عملیاتی میکنیم و امیدواریم که طرف مقابل نیز به تعهداتش عمل

کند.

وی همچنین درباره برخی اختلافات میان وزرا گفت: این اختلافات، کارشناسی است و اگر در جایی ناهماهنگی میان دو وزیر
وجود داشته باشد قطعا رئیسجمهور ورود میکند و هماهنگی را ایجاد میکند، بنابراین ما دعوایی در دولت نداریم اما ممکن
است اختلافات کارشناسی وجود داشته باشد. وی با تاکید مجدد بر اینکه نرخ ارز، نرخ فعلی نیست، افزود: نرخ ارز حدود 3300
تومان است و به وضع قبلی بازخواهد گشت. رئیسجمهور بار دیگر ادعاها درباره تعمد دولت برای افزایش نرخ ارز را رد کرد و

گفت: دولت به دنبال ثبات بازار است و در همین مسیر حرکت خواهد کرد.

هیچکس در دنیا نمیگوید ایران در برجام ضرر کرده است

روحانی در پاسخ به سوالی درباره برجام و بدعهدیهای طرف مقابل گفت: برجام دستاورد بزرگ ملت ایران بود و هیچکس در
دنیا نیست که بگوید ایران در این معامله ضرر کرده است. وی درباره آثار برجام گفت: آثار این توافق هم در صادرات نفتی و هم

در صادرات غیرنفتی، مشهود است.

فقط این وضع  با  و  در خوشبینانهترین حالت، نصف میشد  ما  درآمد  نمیآمد  به دست  برجام  اگر  افزود:  رئیسجمهور 
میتوانستیم حقوق کارکنانمان را پرداخت کنیم.

روحانی ادامه داد: البته در بخش تعاملات بانکی هنوز با مشکلاتی روبهرو هستیم که باید در ادامه حل شود.
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